
 

                                                               ZÁPISNICA  

zo siedmeho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nededzi konaného dňa 

12.12.2023 o 18:00 hod. v zasadacej miestnosti obecného úradu v Nededzi. 

 

 

Prítomní poslanci: 7 JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, 

Ing. Peter Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Ospravedlnení poslanci: 0 

Neospravedlnení poslanci: 0  

 

 

Program: 

1.   Otvorenie 

1. Kontrola uznesení 

2. Informácie 

3. Kúpna zmluva pod miestnu komunikáciu v lokalite Pred Chríp  

4. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Nededza na 1. polrok 2024  

5. Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja Mikroregiónu Terchovská dolina na roky 

2023 -2027 (s výhľadom do roku 2030) 

6. Všeobecne záväzné nariadenie obce o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Nededza  

7. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce na rok 2024 a viacročného 

rozpočtu obce na roky 2025 – 2026 

8. Rozpočet obce Nededza na rok 2024, 2025, 2026 – schválenie 

9. Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce 

10. Riešenie školského obvodu obce Nededza so Základnou školou v Gbeľanoch 

11. Rôzne   

12. Uznesenia 

13. Záver 

 

 

 

1) Otvorenie:  

 

Siedme zasadnutie Obecného zastupiteľstva vo volebnom období rokov 2022 - 2026  otvoril a vie-

dol starosta obce PhDr. Peter Vajda, ktorý privítal prítomných a skonštatoval, že na zasadnutí sú 



prítomní všetci siedmi poslanci a obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Následne predložil 

na schválenie program rokovania. Program obecného zastupiteľstva bol bez výhrad. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 7 

Výsledky hlasovania: 

Za: 7  JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škor-

vánek, Mgr. Zuzana Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

Za zapisovateľku určil starosta obce Alicu Hodásovú.  

Za overovateľov zápisnice boli schválení poslanci JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 7 

Výsledky hlasovania: 

Za: 7  JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škor-

vánek, Mgr. Zuzana Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

2) Kontrola uznesení  

 

Uznesenie č. 99/2022-2026 odporúčalo pokračovať v odbere elektrickej energie od spoločnosti 

Stredoslovenská energetika, a.s. a prijať ponuku zo dňa 25.10.2023 na roky 2024, 2025, 2026. Po-

nuka bola zo strany obce prijatá. 

 

3) Informácie 

 

Starosta obce informoval o urgencii  žiadosti dňa 08.12.2023 na výstavbu priechodu pre chodcov 

na štátnej ceste II/583 v križovatke s ulicou Roľnícka a výjazd a vjazd na parkovisko k záhradníc-

tvu. Opätovne kontaktovaná bola riaditeľka odboru dopravy na VUC Žilina p. Tisoňová. Tá sa vy-

jadrila, že v danej veci navrhuje osobné stretnutie v budúcom roku. Ďalej informoval o zabezpečení 

posedenia pre seniorov v obci pri príležitosti blížiacich sa Vianoc. Posedenie bolo spojené s pred-

náškou Okresného riaditeľstva policajného zboru v Žiline z oddelenia prevencie kriminality a 

obecný úrad zabezpečil občerstvenie. Starosta obce informoval aj o predložení vyúčtovania dotá- 

 



 

cie obdržanej od obce Nededza na rok 2023 od Obecného športového klubu Nededza  a tiež pre 

Futbalovú akadémiu United Nededza – Kotrčiná Lúčka – Gbeľany. Vyúčtovania boli podané v sú-

lade s platným VZN obce Nededza č. 2/2019 o podmienkach poskytovania dotácie z rozpočtu 

obce. Tiež informoval o ukončení stavebných prác na oplotení cintorína, ktoré vykonala firma RA-

MONT, s.r.o., Nededza, pričom dodal, že verí, že to splní daný účel, aby viac vysoká zver nepre-

skakovala plot a nedostávala sa tak priamo k hrobovým miestam. Zaznela aj informácia o vyhoto-

vení projektovej dokumentácie od Ing. arch. Špigútha at arch, s.r.o., Martin pre oplotenie vstupu 

a spevnené plochy k tribúne v areáli futbalového ihriska OŠK Nededza. Zároveň bolo na staveb-

nom úrade podané ohlásenie drobnej stavby. Daná vec bola komunikovaná aj s povodím Váhu, 

a aj z ich pohľadu je to v poriadku. Starosta obce ďalej informoval o akcii pre deti Mikuláš 2023, 

kedy bolo rozdaných 180 mikulášskych balíčkov pre deti od 0 do 15 rokov. Poďakovanie za prí-

pravu akcie patrí Komisii kultúry, mládeže a športu a zamestnancom obce. Prednesená bola i infor-

mácia informáciu o vianočnom punči, ktorý organizovalo divadlo NAOPAK. Súčasťou troch punčo-

vých večerov bolo aj hudobné vystúpenie Adventure Strings a divadelnej formácie RAZCA pod ve-

dením Nededžanky Kataríny Maršalovej. 

Ďalej zaznela informácia o daní do užívania verejného osvetlenia v lokalite Stav – I. etapa a to 

koncom novembra 2023. Starosta obce taktiež informoval o vykonaní druhej časti prác podľa 

zmluvy z r. 2022 na miestnej komunikácii v lokalite Stav – I. etapa. Dokončenie by malo byť v bu-

dúcom roku. Na záver odoznela informácie o prácach na projektovej dokumentácii od Ing. arch. 

Špigútha at arch, s.r.o., Martin vo veci opravy a výmeny dlažieb, stien, maľby, vonkajšej fasády, 

ako aj spevnenej plochy pri vstupe k altánku v areáli OŠK a následne k hlavnému vchodu od ihri-

ska. 

Prítomní poslanci vzali prednesené informácie na vedomie. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 7 

Výsledky hlasovania: 

Za: 7  JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škor-

vánek, Mgr. Zuzana Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

                                                                                               

4) Kúpna zmluva pod miestnu komunikáciu v lokalite Pred Chríp  

 

Na zasadnutí obecného zastupiteľstva bola prerokovaná ďalšia kúpna zmluva týkajúca sa lokality 

Pred Chríp, v ktorej sa jedná o odkúpenie pozemkov od ich vlastníkov v prospech obce  

 



 

v sume 1€/1 m² s tým, že obec plánuje na týchto odkúpených pozemkoch vybudovať miestnu 

komunikáciu pre rodinné domy, ktoré sa budú nachádzať v danej lokalite.  

Obecné zastupiteľstvo následne svojim uznesením schválilo výkup pozemkov pod miestnu 

komunikáciu v lokalite Pred Chríp v katastrálnom území Nededza od vlastníkov:  

 

- Eduard Mravec: v 1/1-ine v nehnuteľnosti parcela registra CKN č. 499/372 orná pôda o výmere 

72 m2 a to v cene 1€/1 m2 

- Jozef Barčiak: v 2/3-tinách v nehnuteľnosti parcela registra CKN č. 499/399 orná pôda o výmere 

33 m2, ktorému zodpovedá výmera 22 m2  a to v cene 1€/1 m2 

- Karolína Mravcová: v 1/1-ine v nehnuteľnosti parcela registra CKN č. 499/394 orná pôda 

o výmere 38 m2 a to v cene 1€/1 m2 

- Michaela Vantúch: v 1/1-ine v nehnuteľnosti parcela registra CKN č. 499/395 orná pôda o výmere 

41 m2 a to v cene 1€/1 m2 

- Ľudmila Mravcová: v 1/1-ine v nehnuteľnosti parcela registra CKN č. 499/4 orná pôda o výmere 

70 m2 a to v cene 1€/1 m2 

- Jozef Trnovec: v 1/2 v nehnuteľnosti parcela registra CKN č. 499/397 orná pôda o výmere 39 m2,  

ktorému zodpovedá výmera 19,5 m2  a to v cene 1€/1 m2 

- Pavol Trnovec: v 1/2 v nehnuteľnosti parcela registra CKN č. 499/397 orná pôda o výmere 39 m2,  

ktorému zodpovedá výmera 19,5 m2  a to v cene 1€/1 m2 

- Dušan Trnovec: v 1/4-tine v nehnuteľnosti parcela registra CKN č. 499/398 orná pôda o výmere 

78 m2,  ktorému zodpovedá výmera 19,5 m2  a to v cene 1€/1 m2 

- Viktória Samcová: v1/4-ine v nehnuteľnosti parcela registra CKN č. 499/398 orná pôda o výmere 

78 m2,  ktorému zodpovedá výmera 19,5 m2  a to v cene 1€/1 m2 

- Eva Smolková: v 1/2 v nehnuteľnosti parcela registra CKN č. 499/398 orná pôda o výmere 78 m2,  

ktorému zodpovedá výmera 39 m2  a to v cene 1€/1 m2 

- Eva Kyselová: v 1/1-ine v nehnuteľnosti parcela registra CKN č. 499/400 orná pôda o výmere  

67 m2 a to v cene 1€/1 m2 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 7 

Výsledky hlasovania: 

Za: 7  JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter 

Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

 



 

 

5) Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Nededza na 1. polrok 2024 

 

Hlavná kontrolórka obce podľa zákona č. 369/1990 Zb. v znení neskorších predpisov predložila na  

schválenie Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2024.  Ten okrem Správy o 

kontrolnej činnosti za rok 2023, vypracovania stanoviska k záverečnému účtu obce za rok 2024, 

kontrola finančných operácií, či plnenie úloh uložených obecným zastupiteľstvom ukladá 

kontrolórke vykonať kontrolu prevodov nehnuteľného majetku obce za predchádzajúci kalendárny 

rok, ktorého všeobecná hodnota majetku prevýšila 20 000 €.  

Obecné zastupiteľstvo schválilo Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2024. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 7 

Výsledky hlasovania: 

Za: 7  JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter 

Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

6) Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja Mikroregiónu Terchovská dolina na roky 

2023 - 2027 (s výhľadom do roku 2030) 

 

Starosta obce uviedol, že daný program čo sa týka obce, sa odvíja od rovnomenného programu 

Žilinského samosprávneho kraja a slúži hlavne tomu, aby sa oň obec mohla oprieť pri prípadnom 

čerpaní eurofondov. Tento program sa schvaľuje v každej obci samostatne a to v rámci celého 

Mikroregiónu Terchovská dolina a následne ide na posúdenie na Okresný úrad do Žiliny na odbor 

životného prostredia, ktorý vydá k nemu stanovisko. A podľa neho sa bude ďalej postupovať.  

Obecné zastupiteľstvo schválilo Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja Mikroregiónu 

Terchovská dolina na roky 2023 -2027 (s výhľadom do roku 2030). 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 7 

Výsledky hlasovania: 

Za: 7  JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter 

Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 



 

7) Všeobecne záväzné nariadenie obce o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Nededza 

 

Starosta obce uviedol, že návrh tohto VZN obce bol riadne a v termíne zverejnený. Rovnako bol 

prejednávaný v jednotlivých komisiách zriadených pri obecnom zastupiteľstve. V tomto VZN sa 

jedná o mierne navýšenie daní a poplatkov, ktoré sa nenavyšovali už posledných takmer 12 rokov. 

Pracovníčka obecného úradu Zuzana Škorvánková uviedla, že čo sa týka výpočtu daní, tak v 

návrhu bolo zvýšiť daň zo stavieb a to tak, že návrh je zvýšiť daň zo stavieb na bývanie z 0,09 €/ 

m2 na 0,12 €/ m2 a pri priemyselných stavbách z pôvodných 3,599 €/ m2 navýšiť na 4,79 €/ m2 . 

Tiež sa porovnávali výpočty pri rôznych typoch rodinných domov s ohľadom na ich podlahovú 

výmeru. Pre porovnanie pri rodinnom dome - bungalove o výmere 175 m2 sa daň navýši o 5,25 € 

za 1 rok. Pri rodinnom dome o výmere 147 m2  (a to buď s dvoma podlažiami alebo s pivnicou), by 

ročné navýšenie dane činilo sumu 5,44 €. Pri rodinnom dome o výmere 267 m2 (a to buď s dvoma 

podlažiami alebo s pivnicou), by navýšenie dane za rok tvorilo sumu 9,88 €. Pri firmách, ktoré 

platia daň z nehnuteľnosti by vyšlo celkové navýšenie o sumu 139 305 €. Starosta obce uviedol, 

že čo sa týka poplatku za komunálny odpad, tak musí dôjsť k miernemu navýšeniu, nakoľko sa 

rapídne zvýšili náklady na jeho likvidáciu. Tiež dodal, že ešte je výhodou, že máme v obci 

kompostéry, a preto obec nevynakladá ďalšie financie na likvidáciu biologicky rozložiteľného 

odpadu. Pri prepočte navýšenia poplatku za komunálny odpad sa robili porovnania aj so niektorým 

obcami a mestami, kde napríklad obec Kotrčiná Lúčka bude mať tento poplatok sume 33,22 €/ 

1osobu/1rok, obec Teplička nad Váhom v sume 36,50 € a mesto Prievidza, ktoré ho má najvyšší 

na Slovensku, bude tvoriť sumu 73 €/1sobu/1rok. Vo VZN obce Nededza bola navrhnutá suma za 

poplatok za komunálny odpad zo súčasných 11,97 €/1sobu/1rok  na  

15,00 €/1sobu/1rok. Čo sa týka poplatku za psa, ten bol navrhnutý z doterajšieho 4 € za psa na 6 € 

za psa.  

Následne poslanci obecného zastupiteľstva schválili Všeobecne záväzné nariadenie obce č. 

2/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady na území obce Nededza a to s účinnosťou od 01.01.2024. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 7 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6  JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter 

Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 1 Ing. Vladimír Zajac 

 



 

8) Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce na rok 2024 a viacročného 

rozpočtu obce na roky 2025 – 2026 

 

Na obecnom zastupiteľstve bolo predložené Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu 

rozpočtu obce na rok 2024 a viacročného rozpočtu obce na roky 2025-2026 a to v zmysle §18f 

odsek 1 písmena c/zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. V 

ňom hlavná kontrolórka uvádza, že posudzované boli tieto hľadiská: zákonnosť, metodická 

správnosť, súlad s VZN, informačná povinnosť obce. Hlavná kontrolórka odporučila obecnému 

zastupiteľstvu rozpočet obce na rok 2024 schváliť tak, ako bol predložený. 

Obecné zastupiteľstvo vzalo uvedené stanovisko na vedomie. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 7 

Výsledky hlasovania: 

Za: 7  JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter 

Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

9) Rozpočet obce Nededza na rok 2024, 2025, 2026 – schválenie 

 

Starosta obce uviedol, že k rozpočtu sa už konali pred samotným obecným zastupiteľstvom dve 

sedenia či už na zastupiteľstvách alebo komisiách. Pracovníčka obce Katarína Ďugelová dodala, 

že jediné, čo sa odvtedy dorábalo boli mzdové položky na jednotlivé oddelenia a rezervný fond je 

navrhnutý tak, ako bolo odsúhlasené jednotlivými poslancami na predchádzajúcich sedeniach. 

Starosta obce následne otvoril rozpravu k danému bodu. Poslanec JUDr. Marián Cesnek povedal, 

že k bežným príjmom a výdavkom nemá výhrady, sú spracované dobre a podrobne, ale má ich pri 

rozpočte kapitálovom, kde si myslí, že sú nehospodárne a neúčelové, ako napríklad položka na 

nákup osobného motorového vozidla v sume 35 000 €, položka cestné komunikácie v sume 

66 000 € a most v lokalite Stav – II. etapa v sume 106 000 €. Tieto položky nevidí v tomto období 

ako potrebné. Tiež uviedol, že by sa mala riešiť aj ochrana obecného majetku v zmysle výstavby 

garáže a tiež fotovoltika, kde sa obáva toho, že ak s tým obec nebude rátať, tak premrhá šancu, 

keďže aktuálne je to ekonomicky výhodné a treba rátať s tým, že ceny energie pôjdu možno 2,5 

násobne vyššie. Ďalej uviedol, že ako potrebné vidí riešiť dopravu na hlavnej ceste, keďže na 

niektorých jej úsekoch je problém prejsť na druhú stranu. Podotkol, že je potrebné urobiť niečo, no 

nevie, čo presne by to malo byť, ale aby sa doprava spomalila, či už kamerové alebo akékoľvek  

 



 

iné opatrenia, ináč to bude ešte horšie. Na záver odporučil zahrnúť aj trafostanicu vedenia 

vysokého napätia pri projektu námestia tak, aby sa mohla dať do zeme a dodal, že toto všetko mu 

v rozpočte chýba a také sú jeho odporúčania. Starosta obce k tomu uviedol, že položky, ktoré 

poslanec JUDr. Marián Cesnek namieta, nevidím ako nehospodárne a neúčelné, a že nový 

automobil mať nemusí, hoci súčasne využívané vozidlo je rok výroby 2010 a má najazdených cca. 

200 000 km. Tiež povedal, že s fotovoltikou sa počíta na budove materskej školy, pričom sa bude 

čakať na výzvy z fondov, do ktorých by sme sa mohli zapojiť, prípadne sa využijú vlastné financie. 

Čo sa týka haly pre obecný majetok, tak je tá téma stále otvorená už niekoľko rokov, pričom 

starosta dodal, že sa už viackrát pýtal samotných poslancov, kde si predstavujú jej umiestnenie, 

tiež že je treba rozmyslieť o aký typ haly by sa malo jednať. Dodal, že rozpočet je živá vec a dá sa 

operatívne zmeniť. Čo sa týka VN vedenia, treba to pripraviť minimálne do projektovej fázy 

a inžinierskej činnosti a samozrejme sa môže robiť projekt na základe spolupráce s firmou 

Stredoslovenská distribučná, a.s., Žilina. Čo sa týka hlavnej cesty v obci, tá patrí Žilinskému 

samosprávnemu kraju. Je otázne, ak dáme kamery, či to pomôže, ukazovatele rýchlosti zrejme 

nepomôž a hustotu premávky nevieme ovplyvniť. Čo by pomohlo, ak by bola zmena zákona 

a obce by mohli merať rýchlosť. 

Poslanec JUDr. Marián Cesnek tiež uviedol, že by bolo dobré zaoberať sa výstavbou športovej 

haly. Starosta obce odpovedal, že táto téma bola riešená už niekoľko rokov dozadu spolu 

s výborom Obecného športového klubu Nededza a v tej dobe boli prijateľné ekonomické možnosti 

na jej výstavbu, avšak vo vtedajšom poslaneckom zbore, nebola na tom zhoda. Následne sa 

vyjadril poslanec Tibor Hreus, ktorý uviedol, že v súčasnej dobe aj s ohľadom na počet našich 

športujúcich detí a mládeže, nevidí dôvod pre výstavbu haly a to aj s ohľadom na finančné dôvody 

a možnosti. 

Poslankyňa Mgr. Zuzana Vajdová sa vyjadrila, že aj podľa nej by sa mala uprednostniť fotovoltika, 

keďže sú na ňu aktuálne dotácie, lebo možno o 2-3 roky nebudú. Čo sa týka nákupu auta, tak 

uviedla, že s tým nemá problém, no zároveň dodala, že to nie je priorita. 

Následne poslanci obecného zastupiteľstva prijali k uvedenému bodu nasledovné uznesenia: 

 

Uznesenie č. 108/2022-2026 

schvaľuje: 

rozpočet obce na rok 2024 bez výhrad 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 7 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6  Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter Škorvánek, Mgr. Zuzana 

Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 



Proti: 0  

Zdržali sa: 1 JUDr. Marián Cesnek 

 

Uznesenie č. 109/2022-2026 

schvaľuje 

použitie rezervného fondu v sume 845 690 EUR 

 

Správa-počítač 1000 
Správa-Osobný automobil 35000 
MK-nákup pozemkov - Pred Chríp 2000 
Cestná doprava - PD+inž.činn.- most STAV 
II. 1500 
Cestná doprava-chodníky ul.Hlavná - 
PD+inž.činn. 2000 
MK-Stav I.etapa- realizácia 66000 
Cestná doprava - real. - most STAV II.etapa 106000 
Cestná doprava-autobus.zástavka Jednota 4000 
Likvidácia odpadu - kompostáreň stroje, prí-
stroje 105000 
STAV II - PD + IČ - kanalizácia 3000 
Ochrana ovzdušia-špec.zariadenie 12000 
Rozvoj obcí - obstaranie ÚPN 25600 
Rozvoj obcí - plán územn.syst.ekol.stabil.(k 
ÚPN) 8000 
Kaštieľ- interiérové vybavenie 12000 
Obecný dom-interiérové vybavenie 2000 
Verejnoprospešné práce-stroje, prístroje,zari 1500 
Centrum obce Nededza-PD+ inž.činn. 18800 
Pred Chríp-PD+ inž.činn. 2000 
Obecná hala-garáž-PD+ inž.činn. 2000 
Centrum obce Nededza-real. 360000 
STAV II - PD + IČ - vodovod 1000 
Športové služby-chodník k budove 7000 
Športové služby-chodník k tribúne + oplote-
nie 48000 
Kultúrne služby-interiérové vybavenie 5000 
Kultúrne služby-prev.stroje,prístr.zariadenia 1000 
Náboženské služby - vykur.zariadenie 1790 
Školská jedáleň-prev.stroje,prístroje,zariade-
nia 12500 
2-kapitálový rozpočet 845690 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 7 

Výsledky hlasovania: 

Za: 5  Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Mgr. Zuzana Vajdová, Ing. Vladimír 

Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 2 JUDr. Marián Cesnek, Ing. Peter Škorvánek 



 

 

Uznesenie č. 110/2022-2026 

berie na vedomie 

viacročný rozpočet obce na roky 2025, 2026 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 7 

Výsledky hlasovania: 

Za: 7  JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter 

Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

 

10) Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce 

 

Obecné zastupiteľstvo v Nededzi na základe ustanovenia § 9 ods. 1 zákona č.138/1991 Zb.  

o majetku obcí v z.n.p. s použitím ustanovenia  § 11 ods. 4 písm. a)  zákona č.369/1990 Zb.  

o obecnom zriadení v z.n.p. sa uznieslo na zásadách hospodárenia s majetkom obce. 

K zmene zásad sa muselo pristúpiť v dôsledku zmeny zákona o majetku obci. Jedná sa najmä 

o určenie podmienky pre osobitný zreteľ. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo Zásady hospodárenia s majetkom obce. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 7 

 

Výsledky hlasovania: 

Za: 6  JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter 

Škorvánek, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 1 Mgr. Zuzana Vajdová 

 

11) Riešenie školského obvodu obce Nededza so Základnou školou v Gbeľanoch 

 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Zápisnicu z pracovného rokovania zástupcov – starostov 

obce Nededza a Kotrčiná Lúčka so Základnou školou v Gbeľanoch a možné návrhy riešenia 

školského obvodu od šk. roka 2024/2025.  



 

V zápisnici sa uvádza, že riaditeľ školy Mgr. Juraj Repáň a zástupkyňa školy Mgr. Katarína 

Martinkovičová boli zo strany starostov obcí informovaní o počtoch detí pre školské roky 

2024/2025 – 2029/2030 na základe súčasného demografického stavu v obciach. Prognózy 

ukazujú postupný nárast počtu detí pre nasledujúce školské roky naznačujúci potrebu otvorenia 

troch tried v ročníku a následne ustálenie počtu detí pre naplnenie dvoch tried v rámci ročníka. 

Starosta obce navrhol riešenie vo vytvorení elokovaného pracoviska v obci Nededza, pričom 

lokalizácia priestorov by bola riešená po prehliadke jednotlivých budov obce, ktoré by boli vhodné 

pre vyučovací proces. Riaditeľ školy navrhol z dôvodu dôslednej prípravy a dodržania zákonných 

postupov umiestnenie prvákov v školskom roku 2024/2025 v budove kmeňovej základnej školy 

a následne v šk. roku 2025/2026 premiestnenie jednej triedy prvákov a jednej triedy druhákov do 

elokovaného pracoviska v Nededzi. Proces vytvárania elokovaného pracoviska by bol však začatý 

už v šk. roku 2023/2024. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 7 

Výsledky hlasovania: 

Za: 7  JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter 

Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

12) Rôzne 

 

V rámci bodu Rôzne starosta obce informoval prítomných o Zápise a stretnutí členov OOCR Malá 

Fatra zo dňa 16.11.2023 na Mestskom úrade v Žiline vo veci spolufinancovania rozšírenia 

„Cyklomagistrála Terchová – VD Žilina cez Varín, + napojenie úseku  pri Varíne (Koňhora) do 

Teplička nad Váhom“ (na nové úseky: k.ú. Terchová, Stráža, Varín, Gbeľany – Vyšné Kamence, 

Terchová) v sume 5 217 €.  Forma spolufinancovania bude cestou OOCR Malá Fatra 

z mimoriadneho vkladu z roku 2022.  

 

Prednesená informácia bola vzatá na vedomie. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 7 

 

 

 



 

Výsledky hlasovania: 

Za: 7  JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter 

Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

Ďalej bol predložený a schválený Protokol o vyradení drobného majetku a knižničného fondu obce 

Nededza. Jedná sa o vyradenie znehodnotením majetku pri jeho používaní a to zo školskej jedálne 

a knižnice spolu v pôvodnej nadobúdacej cene 3 953,63 € a zostatkovej cene 0,00 €.   

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 7 

Výsledky hlasovania: 

Za: 7  JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter 

Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

Na záver sa poslanec obecného zastupiteľstva Ing. Vladimír Zajac dotazoval, či by si obec 

nepripomenula 640 rokov od prvej písomnej zmienky o obci nejakou publikáciou. V súvislosti s tým 

obecné zastupiteľstvo odporučilo kronikárke obce k 640. výročiu 1. písomnej zmienky spracovať 

informačný materiál za posledných 10 rokov. 

 

Počet všetkých poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 7 

Výsledky hlasovania: 

Za: 7  JUDr. Marián Cesnek, Tibor Hreus, Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina Janušová, Ing. Peter 

Škorvánek, Mgr. Zuzana Vajdová, Ing. Vladimír Zajac 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0 

 

 

 13) Uznesenia 

 

Na zasadnutí obecného zastupiteľstva boli prijaté uznesenia č. 100/2022-2026 až 115/2022-2026. 

 

 



 

14) Záver 

 

Po ukončení rokovania poďakoval starosta obce prítomným za účasť o 20:30 hod. zasadnutie  

Obecného zastupiteľstva obce Nededza ukončil. 

 

 

 

V Nededzi dňa 13.12.2023 

 

 

 

Zapísala: Alica Hodásová     …....................................... 

 

Overovatelia zápisnice:  

JUDr. Marián Cesnek     …....................................... 

 

 

Tibor Hreus      …....................................... 

 

 

Starosta obce: PhDr. Peter Vajda    …....................................... 

 

 

 


